
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M. C. Holms Skole - personalerummet 
 
Dato: 29. november 2022 
 
Tid: 17:00 – 19:00 
 
 
 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand)  
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen  
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Amalie Sandholm Christensen 
Medarbejderrep Marianne Torbensen  
Medarbejderrep. Trine Frøslev 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard  
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen  
Skoleleder Line Rask Abildgaardlehjem 
 
Afbud:   
Nina Øvig Sander 
Mia Gehlert 
 

Punkt  Noter til punktet Ansvar 

1. Madordningen Drøftelse på baggrund af tilsendt materiale.  
Siden sidste bestyrelsesmøde har der været en lang 
række af beregninger ift. madordningen. 
Personalet har drøftet fordele og ulemper ved 
madordningen. Disse fremlægges for bestyrelsen. Se 
bilag til referatet. 
 
Bestyrelsen ønsker at beholde madordningen.  
Forældrene peger på, at der skal frameldes 
madordningen, hvis man ikke ønsker at deltage med 
egenbetalingen på 300 kr. pr. måned. Bestyrelsen 
evaluerer løbende madordningen. 
Bestyrelsen er der forventes et underskud i 
madordningen i 2023. 
Den form, der peges på, er den sidst fremlagte 
model, hvor egenbetalingen er på 300 kr. pr. måned 
og der tilstræbes en balance med udgangen af 
Budget 2024. I den form af madordning, tilbydes 
rugbrød hver dag og lun ret til/på rugbrødet et par 
gange ugentligt. 
Der ønskes en evaluering af madordningen fra hele 
forældregruppen inden sommerferien 2023. Her kan 

Louise & 
Line 



 
bestyrelsen træffe beslutning om madordningen for 
skoleåret 2023/2024. 
 

2. Budgetopfølgning Status på 2022 
Budgetopfølgningen for 2022 budgetteres der pt. 
med et underskud på 300.000 kr. 
Fra direktionen er der udmeldt et blødt indkøbsstop, 
og vi håber at lande på et underskud nærmere de 
200.000 end 300.000 kr. for 2022. 
 

Line 

3. Budget 2023 Så langt er vi i processen med at lægge budget 
2023.  
I uge 47 fik vi den endelige tildeling for 2023.  
Der er udsigt til en rammebesparelse på 685.000 kr. 
Derudover bortfalder midlerne fra 
Socialstyrelsen. Desværre er der udsigt til reducering 
af personaleressourcer for 2023. 
MED-udvalget har været involveret i og truffet en 
beslutning for den proces, som danner rammen for 
den kommende tid. 
 

Line 

4. Status på klassedannelsen 

2022-2023 

 

Tilsyn med processen.  
Der er udsigt til 3 0. klasser i 2023-2024. 
Skolen og børnehaverne har evalueret på 
klassedannelsesprocessen. Erfaringerne er gode og 
forældreinddragelsen er større end tidligere. Fra et 
forældreperspektiv er erfaringen også fin. 
 

Vinni 

5. Skoledagens opbygning og 

timefordelingsplan  

Tilsyn inkl. evaluering 
Drøftet og godkendt. 
 

Vinni 

6. Drøftelse af eventuelle 
forældrehenvendelser 

Henvendelse vedr. en anden løsning for 
cykelparkering. De fleste af skolens børn parkerer 
ved kiss’n go, men det faktiske cykelskur er mellem 
skolen og hallen. 
Vi opfordrer til parkering i det etablerede cykelskur 
og gør børnene opmærksomme herpå. 
 
Henvendelse vedr. plasticaffald ved medbringelse af 
egen service til madordningen. Forældrebestyrelsen 
opfordrer til, at man medsender en løsning med 
madkasse, hvori der kan ligge bestik. 
 
 

Alle 



 
Henvendelse vedr. SFOen. Hvordan gør vi tilbuddet 
så interessant som mulig for vores ældste børn? 
Punktet medtages på det kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
Henvendelse vedr. eftermiddagsmad i SFO. 
Processen er i gang for 0. årgang og personalet er 
gerne opmærksomme på at støtte særligt op - 
forældrene skal endelig give besked til klassens 
pædagog. 
 

7. Kommende 
bestyrelsesmøder 

20/12  
31/1  
28/2  
28/3  
2/5  
30/5 
20/6 
 
Punkter til næste møde:  

- Antimobbestrategi 

- Personalehåndbogen 

- Vision for SFO 

 

 

8. Evt.  Den 20/12 er med spisning kl. 17-19 inkl. 
dagsordenen. 
Indskrivning i TSFO er den 6. december 2022 kl. 17-
18. 
Det afspærrede legeredskab i skolegården afventer 
udbud ift. etablering der, hvor pavillonerne stod. Det 
forventes effektueres primo 2023. 
Stor ros til Familielørdag. Vi havde dobbelt så 
mange tilmeldte som tidligere. 
 

Alle 

Godkendelse af referat Godkendt. VD 

 
 
 
 
 


